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WIJ DRUKKEN EN PRINTEN OP GROENE ENERGIE!
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GOED VOOR EEN 

ENERGIEOPWEKKING 

VOOR ONGEVEER 150 

HUISHOUDENS

voorwoord
Beste buurtgenoten, 

Na de drukke bouwperiode en opgebouwde spanning naar Corso 
zondag toe en het aansluitende feest, zijn er in de afgelopen periode in 
betrekkelijke rust diverse (evaluatie-)vergaderingen geweest of staan nog 
op de planning. Evalueren binnen de werkgroepen, commissies, bouw 
van de wagen, Corso 2023 algemeen en met de Stichting Bloemencorso 
Zundert. Want het kan en we willen altijd beter, makkelijker of efficiënter. 
Als buurtschap ‘werken’ we hier als vrijwilligers aan om er komend jaar de 
vruchten van te plukken. 

We hebben recentelijk het corsoseizoen van 2023 afgesloten met ons 
jaarlijkse buurtfeest. In de middag stond er een activiteit op de agenda en 
in de avond hebben we samen gegeten en gefeest bij de Leeuwerik.

Over komend jaar gesproken; Corso 2024 is alweer begonnen, bijvoorbeeld 
met het rooien/sorteren/splitsen van dahlia-knollen om ze volgend voorjaar 
te kunnen planten, met de winterklussen aan de loods, steigermateriaal 
of gereedschap, met het opmaken van de activiteitenagenda en met de 
uitvraag binnen onze buurtschap voor een mooi en uitdagend ontwerp 
voor Corso 2024. 

Met vriendelijke groet, 

Bas Noorden 

Voorzitter Buurtschap Helpt Elkander 
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veld nieuws
Het was weer een druk jaar op het bloemenveld. Door vele 
veldwerkers is weer heel veel werk verzet. Hieronder een update 
van wat er allemaal is gebeurd. 

Het grootste project dit jaar was het droogbloemen project. We hebben 
dit jaar iets meer dan 800 kisten gedroogd. Er zijn 358 kisten van andere 
buurten gekomen en 445 kisten van ons eigen veld. We besloten dat we dit 
jaar de droogbloemen zouden gaan lijmen, dus we hoefden er geen spijker 
in te doen. Al snel bleek het tentje in de knollenschuur te klein en er erg 
veel diesel nodig om alles te drogen. Toen zijn we opzoek gegaan of er 
iemand een tunnel of kas leeg had staan. Bij boomkwekerij het Slagmoer 
vonden we een mooie kas die we mochten gebruiken om vol te zetten met 
bloemen, dat was lekker dichtbij. Ook zorgde Nick voor het transport van 
de tent naar de kas. Door het koude en natte weer duurde het drogen wel 
veel langer, eind augustus kwam het allemaal weer goed. Jammer genoeg 
gingen er veel minder droogbloemen op dan gepland was. De week na 
ons corso was er een groot bloemen tekort. Gelukkig konden we toen nog 
de droogbloemen die we over hadden doorverkopen aan bloemencorso 
Loenhout via de bloemencommissie. 

Begin augustus was het weer wat minder koud, natter en minder zon. Eind 
augustus werd het weer warmer. De week naar corso was het zelfs de hele 
week 30 graden. 

Tot de eerste week van oktober zijn er bloemen geleverd aan de 
bloemencommissie. Gelukkig konden we iedere keer op voldoende 
plukkers rekenen.  

Cijfers: 

In totaal hebben we dit jaar 2.029.201 bloemen geplukt. Dit komt neer op 
5405 kisten. 

Geleverd aan de bloemencommissie 
1.091.165 bloemen 

Geplukt voor droogbloemen              
166.875 bloemen 

Geplukt met corsoweekend               
375.000 bloemen 

Geplukt om het veld op te schonen       
396.161 bloemen 

Eind september zijn we begonnen met het opruimen van het veld. Daarna 
konden we beginnen met het rooien van de knollen. Maar toen begon het 
alleen maar te regen, dus het viel niet mee om knollen gerooid te krijgen. 
Daarbij waren de knollen nog veel natter dan andere jaren. Ook kwamen 
de eerste bestellingen van knollen weer binnen voor 2024. 

Jammer genoegd hadden we dit jaar ook weer wat minder leuke berichten. 
We moesten afscheid nemen van 3 veldwerkers.  

Langs deze weg willen wij iedereen bedanken die op een of andere manier 
een steentje heeft bijgedragen om weer een geweldig bloemenveld te 
krijgen. 

Alvast willen we jullie prettige feestdagen wensen en een gelukkig nieuw 
jaar. Op naar een mooi 2024. 

De veldcommissie   
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de HE-CO
met de wagen mee!
In de vorige editie van de TamTam, namen we je al mee in de HE-CO. 
Veel jonge bouwers, die zich dit jaar allemaal hard hebben ingezet 
voor onze wagen. Zij mochten daarom, als zij dat zelf wilden en 
mochten, ook met de wagen mee! Bo, Femke, Lieke, Renzo, Romy, 
Ron en Roxan als bewegers. Giovanni als duwer en op maandag 
ook als beweger. Voor sommigen was dit de eerste keer, anderen 
zijn al vaker meegegaan, bijvoorbeeld bij Aangeslagen als figurant. 
Zij nemen jullie mee in hun ervaringen onder de wagen! 

Ron van Bergen 

Mijn naam is Ron van Bergen en samen met Midas van Overbeeke bewogen 
wij de weegschaal van Vrouwe Justitia. Ik kwam er eigenlijk pas een dag 
van tevoren achter dat ik dat mocht doen, dus 
moest snel de muziek ingestudeerd worden. Ook 
ging ik zaterdagavond opeens optijd naar huis.  

De dag heb ik samen met Midas in de wagen 
de hele dag moeten knallen om die weegschaal 
te bewegen. De contra gewichten klopten niet 
helemaal, dus het was best een karweitje om hem 
te bewegen, maar de dag was echt onvergetelijk. 

Zoveel gelachen, zoveel gemauwd en zoveel 
spierpijn de dagen erna. Echt een toptijd gehad, 
evenals bij het bouwen en bij de HÉ-co. 

Lieke Noorden 

Ik vond het bewegen heel leuk. In het begin was het nog wel even wennen 
hoe de beweging goed moest gaan, maar dat ging steeds beter. Het was 
zondag tijdens de optocht heel gezellig. Ook maandag tijdens de figuratie 
blokken was het heel leuk. Het is zeker een ervaring om nooit te vergeten. 

Femke Schrauwen 

Dit corso was een bijzondere ervaring. Veel aan de wagen gedaan en ook 
nog eens bewogen. Het was superleuk. Het bewegen is heel anders als dat 
je gewoon staat of zit te kijken. We stonden op een plek waar het gezellig 
was, maar op de momenten dat er moest opgelet worden was het ook 
weer serieus. Ik heb het echt heel erg naar mijn zin gehad en hoop het 
nog een keer te mogen en kunnen doen. Zeker omdat we met meerdere 
mensen samen waren was het ook nog een beetje leuker. En voor alles is 
een eerste keer, zeker als het ook nog gezellig is maakt het nog veel leuker.  

Roxan Bestebreur 

Ik vond het een hele leuke ervaring om te bewegen. Ik werd goed 
opgevangen in de groep en ik vond dat heel fijn. Het mindere was het 
vroeg uit bed komen, maar dat was het allemaal waard. Ik zou het zeker 
nog een keer doen. 

Bo Kerstens 

Ik vond het superleuk dit jaar, niet 
alleen het bewegen maar sowieso alles 
wat we geleerd en gedaan hebben in 
de tent. Zondagmorgen was het toch 
wel erg vroeg maar dit was het zeker 
weten waard! Een hele bijzondere 
nieuwe ervaring. Toch vond ik het 
wel spannend, maar halverwege de 
optocht was ik er al wel weer aan 
gewend. Ik vond het superleuk en 
gezellig met iedereen, iets wat ik nooit 
ga vergeten! 



10 11

In het weekend van 6-7-8 oktober werd weer ons jaarlijkse 
bouwersweekend gehouden. Hieronder een korte terugblik door 
Ad Michielsen. 

Eerste bouwersweekend als organisator af.  

Met een volgeladen Black Metal Mokka, gevuld met boodschappen en 
weekendtassen vetrekken we net na 10.00 u richting de locatie. Onderweg 
nog even een stop bij Lelystad voor de lunch en we arriveren tegen 15.00 
u bij Energiek in Wehe-den-Hoorn. Uitladen, opbergen, versieren en 
slaapplek installeren.  

Een bezoekje het plaatselijke café Neefs (heet daar café Hoornstertil) voor 
enkele speciaalbiertjes. En dan het gezamenlijke diner, snert en lekkere 
broodjes, daarna gaat de Oranje party los. De wadlopers zoeken op tijd het 
bed op, want de volgende dag moeten zij er tamelijk vroeg uit. 

bouwersweekend 2023
WeHE-Den-Hoorn

Zaterdagochtend op tijd aan het ontbijt en om 8.15 u naar Pieterburen. 
Passende waterschoenen aandoen en nog een klein stukje per auto richting 
Waddenzee. Daar wacht gids Linda en zij leidt ons tijdens deze erbarmelijke 
tocht over kwelders, zandbanken en door muien. Gelukkig is het niet echt 
koud, maar iedereen zit wel onder de modder en is tot aan zijn/haar middel 
nat. Weer een ervaring rijker! Er wacht ons nog koffie met appelgebak in 
Pieterburen, waar ook de minder actievelingen een bezoek brengen aan 
het Zeehondencentrum. 

De namiddag werd naar eigen wensen ingevuld. Karten, een bezoekje aan 
Winsum, of een rondvaart in een gehuurde sloep. En tegen etenstijd was 
iedereen weer terug bij de Energiek. Er was een lekker stamppottenbuffet 
bereid en de verdere avond werd gevuld met spelletjes spelen, kaarten en/
of Formule 1 en Glory boxing kijken. 

Zondag, tijd om alles weer in te pakken en richting Zundert te vertrekken, 
met een tussenstop in vestingstad Naarden. Om 19.00 u het afsluitende 
pasta/pizza buffet bij de Leeuwerik en dit maakte het weekend.  

Organisatie bedankt voor een wederom enerverend weekendje. 
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beachweekend 
Loenhout
Carola van Bergen heeft samen met een groep vanuit Helpt Elkander 
mogen helpen bij Beachweekend Loenhout.  

5 augustus was het zover, we vertrokken met 18 personen richting Loenhout 
waar we om 20.00 uur verwacht werden. Ergens achteraf op een groot 
grasveld waar we later nog af moesten komen.  

Na de briefing daar, werden we in twee groepen verdeeld. Het grappige 
was dat de jonge mannen (Lars, Casper, Jaro, Nick, Jeroen, Niek Bas, Arjan, 
Jelle en Krisjan) bij het eten werden weggezet.  

Zij mochten hamburgers, worsten, Belse saté en pasta’s klaarmaken.  

De andere mochten bij de shotjes en cocktailbar staan. Je had er allerlei 
cocktails op tap dus dat scheelde mixen. Dus verschillende achter de tap 
en andere bedienen. Cindy, Paul, Anouk, Bianca en Amanda zij namen 
de bestellingen aan. Lobke, Dion, Denise en ik stonden te zorgen dat alle 
bekers gevuld klaarstonden zodat het snel vooruit ging. 

Na alle uitleg konden we gaan starten, het weer was alleen niet zo goed.  
Om negen uur ging het van start en langzaamaan begonnen er mensen 
binnen te druppelen samen met alle regendruppels. Erg warm was het niet, 
wat heel jammer was. Decor was echt heel mooi en zeker in het donker.  

Pas tegen uur of twaalf kregen we het erg druk bij de cocktailbar, wel 
kreeg je enorm koude handen want de shotjes lagen in de vriezer. En bij 
een temperatuur van 13 à 14 graden was dat niet warm. 

Van de organisatie kregen we te horen dat we om 2 uur ‘s nachts met 
vier personen bij moesten springen bij de hamburgers.  Dat was ook maar 
goed ook, want iedereen kreeg enorme honger. Het was echt hard werken, 
maar wel erg leuk en lachen met al dat zat volk.  Om vier uur ‘s nachts was 
het afgelopen. We kregen opdracht om niks meer te verkopen. Gelukkig 
voor ons, want daarna konden we gaan opruimen en alles voor de zondag 
netjes maken. 

Maar toen begon het, het had natuurlijk veel geregend en grasveld dat 
ging niet zo goed samen. Iedereen wilde er ook gelijk af. Dus dat was een 
grote modder poel. Niek, Jeroen en Nick hebben regelmatig uit kunnen 
stappen om auto’s los te duwen.  

Uiteindelijk zijn we van het grasveld afgekomen, op weg naar huis naar de 
corsotent daar iedereen afgezet.  Moe maar voldaan naar huis tegen vijf 
uur in bed. Helaas begon toen bij ons net de hanen te kraaien dat was iets 
minder. Maar gelukkig toch in slaap gevallen.  

Het was een leuke en gezellige avond geweest, hopelijk volgend jaar met 
wat beter weer. 
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bezoek corso 
Loenhout
Op een ontzettend warme zondag 10 september vertrokken we met 
een groepje van 10 buurtgenoten naar onze zuiderburen om daar 
het corso van Loenhout te aanschouwen. Agnes van Campen neemt 
jullie mee in deze dag.

We vonden een mooie centrale plek bij de hoofdtribune, waar alle wagens 
2x voorbijkwamen. Het was die dag boven de 30 graden dus goed drinken 
en smeren geblazen. Dit was gelukkig geen probleem, want ieder halfuur 
kwam een ober wel vragen of dat we nog iets te drinken wilde. Om nog 
wat meer af te koelen in de zon hadden we kleine waterpistooltjes mee. 
Heerlijk verkoelend, maar ook plezier voor jong en oud.  

Een grote variëteit aan wagens kwam voorbij, van een vraatzuchtige pad 
tot een duiker die aan het lassen is. Beweging, rook en figuratie kwam er 
allemaal aan te pas. Daarnaast zorgde de DJ bij de hoofdtribune ook nog 
voor de nodige sound effects.  

Na de optocht besloot een deel huiswaarts te gaan om af te koelen en een 
groep is ook nog naar de feesttent geweest. Het was weer een geslaagde 
dag!

gezellige bbq-avond 
met een ouderwets 

tintje
Op zaterdag 12 augustus 2023 werd de jaarlijkse BBQ-avond georganiseerd. 
Deze keer werd de avond gecomplementeerd met een heus ouderwets 
sjoeltoernooi. 51 buurtgenoten wisten de weg naar de corsotent van Helpt 
Elkander te vinden voor een lekkere barbecue. Er werd zichtbaar gesmuld 
en uiteraard in combinatie met hier en daar een verfrissend drankje. 

Van alle aanwezigen, deden er na het nuttigen van het toetje, 37 Helpt 
Elkandernaren mee aan het sjoeltoernooi onder leiding van Etienne 
Hereijgers. Nadat alle sjoelbanen door een aantal deelnemers waren 
ingestrooid met de nodigde peperhoeveelheid, kon er worden begonnen. 
Iedereen kwam terecht in één grote poule, waar drie poulewedstrijden 
per deelnemer werden gespeeld. In deze wedstrijden werden steeds twee 
potjes gespeeld. Er kon dus met 2-0 gewonnen of verloren worden, maar 
ook een gelijkspel van 1-1 behoorde dus tot de mogelijkheden. Nadat 
iedereen drie wedstrijden had gespeeld, stonden Casper Vriends, Jeroen 
Michielsen en Lian van Doremalen bovenaan met vijf gewonnen potjes. 
Zij wonnen allebei twee keer met 2-0 en speelden één keer met 1-1 gelijk. 

seniorenmiddag
Op zaterdag 14 oktober waren we welkom bij Victoria voor de 
seniorenmiddag van 2023. 

De fanatiekste buurtgenoten waren al vroeg aanwezig en na een kop koffie 
bij binnenkomst  werden als vanouds de Bingokaarten uitgedeeld aan 41 
aanwezige deelnemers. Er werden in 7 rondes  gespeeld. Het ging om 
mooie prijzen welke gesponsord waren door verschillende ondernemers uit 
Zundert. Zeker  de hoofdprijzen vielen goed in de smaak bij de winnaars. 
Bedankt voor de gezellige deelname en tot  volgend jaar!
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Na de poulewedstrijden werd er verder gegaan met de knock-out fase. 
Op basis van de stand na de poule werd het speelschema opgemaakt. 
Casper wist als enige van de drie eerdergenoemden de eerste knock-out 
wedstrijden niet te overleven.  De halve finales werden geschoven door 
Amanda Jacobs - Jansen, Bas Noorden, Agatha Godrie en Jeroen Michielsen. 
Bas wist met 2-0 te winnen van Amanda, en Jeroen had een beslissende pot 
nodig om de finale te bereiken met een 2-1 overwinning. Ook de finale 
ging over het maximaal aantal potjes. Bas ging door een 2-1 overwinning 
op Jeroen met de dagwinst aan de haal. 

Het was wederom een gezellige avond, met een spel dat voor iedereen 
toegankelijk was om mee te doen en daar werd zichtbaar van genoten. 
Het stukje onderlinge rivaliteit droeg ook wel bij aan het toch redelijk hoge 
fanatismegehalte. Op naar volgend jaar! En Bas, nogmaals proficiat!

17
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corso foto’s
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buurtfeestmiddag
Op zaterdagmiddag 18 november voorafgaand aan het buurtfeest, 
zijn een aantal creatieve buurtgenoten aan de slag geweest. 

Zo’n 16 fanatiekelingen hebben 12 opdrachten en/of puzzels opgelost. 
Zo moesten zij onder andere de wagen ‘gebroken’ tekenen, zo veel 
mogelijk pepernoten in hun mond stoppen, de lantaarnpalen aan de 
Willem Passtoorsstraat tellen en een mooi gedicht schrijven.

Al met al was het een gezellige middag!

buurtfeest
Op zaterdag 18 november 2023 was het weer tijd voor het jaarlijkse 
buurtfeest. 

Dit feest vond deze keer voor het eerst plaatst bij de Leeuwerik. Wij kijken 
terug op een gezellige avond, waarbij veel bouwers, veldwerkers en 
vrijwilligers van buurtschap Helpt Elkander aanwezig waren.
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sfeeravonden
Ook dit jaar zijn er weer 4 mooie sfeeravonden georganiseerd door 
de AC. Onderstaand een korte terugblik op deze vrijdag avonden. 

4 augustus  
Spelavond 

De spelavond is sinds 2 jaar een vaste sfeeravond die goed in de smaak 
valt bij de buurtgenoten. Dit jaar mochten de buurtgenoten weer spellen 
borrelhapjes meenemen. De werkgroep had leuke corso gerelateerde 
spellen gemaakt zoals: ‘Wie ben ik?’ en ‘30 seconds.’ De spellen zorgde 
voor gezelligheid, maar ook enthousiasme om te winnen. Het was weer 
een gezellige spelavond! 

11 augustus 
Bingo avond 

Dit jaar hadden we geen normale bingo zoals 
gewoonlijk, maar een hele leuke muziek 
bingo! De avond werd ook nog eens heel 
leuk gepresenteerd door Dion. Hij had leuke 
liedjes uitgezocht in het thema van het corso 
en de wagen.  Tijdens de bingo moest je 
goed luisteren, want je mocht de liedjes niet 
opzoeken. Ook vielen er hele leuke prijzen 
te winnen die zowel handig waren om te 
gebruiken of in het thema van de wagen waren.  
De buurtgenoten hebben enorm genoten van 
de muziek en de gezelligheid was er zeker. Wij 
willen Dion ook heel erg bedanken voor de 
leuke bingoavond! 

18 augustus 
Surprise avond 

We kregen in 2022 al de vraag of een aantal mannen een sfeeravond 
mochten verzorgen in 2023. Daar zeggen wij natuurlijk geen nee tegen, 
want nieuwe ideeën zijn altijd welkom! Het was ook niet zomaar een 
avond, maar een surprise avond. Niemand mocht de activiteit weten, dus 
vele nieuwsgierige buurtgenoten kwamen naar de surprise avond. 

Na het bouwen kwamen er 
opeens wel heel veel bier 
bakken tevoorschijn. 
Deze waren helaas niet om 
op te drinken, want ze waren 
leeg…  
Ze waren nodig voor de 
sfeeravond, een hele leuke 
verassende sfeeravond! We 
hebben namelijk jeu-de-krat 
gedaan. Het was inderdaad 
niet met ballen, maar met 
kratten! De buurtgenoten 
konden teams opgeven van 3 of 4 mensen. Er werd een competitie gemaakt 
en uiteindelijk volgende er een top 3, ze paste gelukkig allemaal op het 
podium! Ook kon je nog eens bonuspunten winnen, door in te schatten 
hoeveel ijzer er in de emmers moest, waardoor de weegschaal in evenwicht 
was. Heel erg moeilijk, maar superleuk! De sfeeravond was zeker geslaagd 
en voor herhaling vatbaar, bedankt mannen!  
Heb jij ook een leuk idee voor een sfeeravond? Deel je idee met de AC en 
wie weet kan je het leuke idee ook uitvoeren. 

25 augustus  
Johnnies quiz avond 

Vorig jaar werd de Johnnies quiz avond voor 
het eerst georganiseerd. Deze viel heel goed in 
de smaak bij de buurt. Dit jaar ging daarom de 
moeilijkheidsgraad ook even omhoog, zodat 
onze kennis goed op de proef werd gesteld. Het 
waren vragen over vroeger en nu die natuurlijk 
te maken hadden met het corso. Tijdens de avond 
maakte je groepjes van 2 tot 4 personen. De quiz 
vragen waren te zien op het scherm met de opties 
A,B,C en D. Je had een antwoordformulier waar 
de antwoorden opgeschreven moesten worden. 
Na het nakijken kwam er een winnaar uit… met 
natuurlijk een hele leuke prijs! De buurtgenoten 
vonden het ook een leuke prijs en hebben er 
gezellig mee gespeeld. Bedankt voor de avond John en hopelijk tot volgend 
jaar, waarbij de vragen weer een beetje moeilijker zijn!
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kindercorso
Afgelopen jaar hebben weer vele van onze  jongste buurtgenoten 
meegedaan aan kindercorso. Helaas zijn het er te veel om hier te 
benoemen maar wij zijn trots op ze allemaal! We hebben Pieter 
gevraagd om iets over hem en zijn wagen te vertellen. Hij is 
namelijk 1e geworden in de sterklasse. Een super prestatie! 

1. Hoe heet je? 
Ik heet Pieter.
2. Hoe oud ben je?
11 jaar.
3. Wat zijn je hobby’s?
Wielrennen.
4. Hoe heette de wagen?
 Een vreemde vogel.
5. Hoe ben je op het idee gekomen van de wagen? 
Ik zag dit idee bij de theatervoorstelling Finding Nemo. Alleen toen was het een 
vis. Zelf heb ik daar een vogel van gemaakt.
6. Met wie heb je de wagen gemaakt?
Samen met mijn papa.
7. Heb je al een idee voor volgend jaar? 
Volgend jaar doe ik helaas niet meer mee omdat ik dan op de middelbare 
school zit. Dit was mijn laatste jaar.
8. Lijkt het je ook leuk om aan de grote wagen te gaan bouwen?
 Jazeker! Dat heb ik dit jaar ook al gedaan. Ik mocht al tikken op de wagen en 
dat vond ik heel leuk.

Ook dit jaar zijn voor de basisschoolkinderen van onze buurtschap 
weer enkele avonden georganiseerd om coroskoorts op te doen.  

De start dit jaar begon, net als alle andere jaren, 
met een uitleg over onze corsowagen. Wat bouwt 
onze buurt nu eigenlijk? En wat zien we op de 
maquette? Dit werd natuurlijk uitgelegd door een 
van onze ontwerpers. Na de uitleg zijn we aan de 
slag gegaan met het versieren van ons kinderkot. 
Met leuke tekeningen op een groot stuk karton 
werd al snel een leuke ruimte gecreëerd voor onze 
kinderen.  

Tijdens de andere avonden hebben we tuintakken 
geverfd, zijn we gaan plakken en pappen op 
een door HeCo ontworpen weegschaal, hebben 
we ballonnen beplakt en nog veel andere leuke 
dingen gedaan. Met name het knutselen, kleuren, 
verven en af en toe een beetje viezerikken met 
lijm was erg in trek. 

Een bezoekje aan het bloemenveld kon natuurlijk niet uitblijven. Alle 
kinderen mochten daar een hele mooie bloem uitzoeken en plukken om 
mee naar huis te nemen. Alle avonden werden afgesloten met een beker 
drinken en wat lekkers. We hopen dat iedereen er volgend jaar weer bij is!

kinderkot
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notulen evaluatie 
“Gebroken”
Datum: 25-09-2023                                                                                                                         
Locatie: Cafe de Kerel                                                                                                                   
Aanwezig: 23 personen.    
                                                                                                               
De evaluatiepunten werden in 5 groepjes van 4 à 5 personen 
besproken en per groep op papier gezet. Hierna werden de punten 
gezamenlijk nog eens doorgenomen. Deze notulen bestaan uit 
de hoofdpunten van de door deze groepjes op papier gezette 
evaluatiepunten. 

Ontwerpkeuze 

-Het is een bewuste keuze geweest van de werkgroep ontwerp om dit jaar 
zelf ontwerpers te benaderen. De werkgroep heeft het ontwerp kritisch 
bekeken en er is een weloverwogen keuze gemaakt om het ontwerp te 
gaan bouwen. Wel wordt opgemerkt dat het een traditioneel ontwerp is 
dat de eigen creativiteit van de ontwerpers mist. 

-Werkgroep ontwerp is capabel genoeg om de juiste keuzes te maken wat 
ontwerpkeuze betreft. 

-Als deze keuze tevens is gemaakt om daarmee ook eerder jongere bouwers 
in de tent te krijgen, dan is dit zeker in het begin van de bouw niet gelukt. 

Tent zetten/afbreken 

-Zowel tent opbouwen als afbreken is vrij vlot gegaan, al gingen de 
tentzeilen bij het opbouwen weer moeilijk in de dakprofielen. 

-Er zou een eenvoudig handboek gemaakt moeten worden voor opbouw/
afbreken tent met daarin belangrijke afmetingen van de tent, uitleg hoe 
zeilen opgevouwen moeten worden en foto’s van hoe materialen in bokken 
moeten of opgeborgen moeten worden. 

Veiligheid/ Steiger 

-Regelmatig opruimen steigers en begane grond is aandachtspunt. 

-Meer kleinere maat handschoenen (maat 8) op voorraad nemen, waren op 
gegeven moment op. 

-Ijzergoten op de steigers zijn goed bevallen, wel duidelijk markeren. 

-Bij bouw van twee wagens wellicht ladders in de steiger aan Maas Jacobs 
kant, nu moet er helemaal omgelopen worden. 

-Verlengsnoeren worden in begin nog opgeruimd maar lopende de bouw 
blijven er steeds meer liggen en liggen dan ook door de hele wagen heen.  

-Is het een optie om contactdoos aan enkele verlengsnoeren te maken 
zodat je slijptol en lasapparaat op 1 verlengsnoer kunt aansluiten, dit 
scheelt ook weer hoop kabels. 

Constructie 

-Constructie was degelijk, wellicht vrij zwaar maar we moeten gebruiken 
wat we aan ijzer hebben liggen. 

-Constructie 1ste wagen stond vrij snel overeind, achterste wagen lag een 
tijdje stil. Dit kwam mede omdat het lang duurde voordat de vormgeving 
van de achterste arm klaar was en deze daardoor niet gesteld kon worden. 

-Volgend jaar een map voor de bouw maken met constructietekeningen en 
maatvoeringen erin, deze werd dit jaar gemist. 

-Oplossing met viersprong werkte goed bij takelen achterste wagen op 
sloopterrein. 

-Volgend jaar bekijken of de dwarsbalken op het onderstel ’gekikkerd’ 
kunnen worden, zodat deze na sloop van de wagen mee teruggenomen 
kunnen worden. Tijdens het slopen dit jaar gezien dat er buurtschappen 
zijn die dit zo doen. 
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Vormgeving 

-Er miste een plan van aanpak, het was niet echt duidelijk wat prioriteit 
had en als eerste af moest zijn. Dit kwam mede omdat maquette laat klaar 
was. (Ook op 1ste bouwvergadering was maquette niet aanwezig wat het 
toch wel moeilijker maakt om dan een duidelijk beeld te vormen) 

-Met schenkels lassen kan iedereen meteen aan het werk als de tent staat. 
Het hoofd stond dan ook al vrij snel in elkaar. (Opmerking: probeer mensen 
meer zelf te laten vormgeven als de vorm dit toelaat, met schenkels werken 
is handig maar levert geen nieuwe vormgevers op) 

-Als we met schenkels willen gaan werken met meerdere mensen bekijken 
of alles klopt, dit jaar is gebleken dat een 3d model dat niet de juiste stand 
heeft niet zomaar te draaien is. 

-Mensen waren terughoudend in het uitzetten van vormen maar dit werd 
soms ook lastig uit handen gegeven door de ontwerpers. 

-Er had eerder met de handen aan de gang gegaan moeten worden, nu 
werd het een haastklus (en klopte het niet helemaal meer). 

-Er is dit jaar vrij veel ijzer(onnodig) kapot geknipt en weggegooid omdat 
er dingen aangepast/ veranderd moesten worden. 

Beweging

-Behalve voor de weegschaal was er geen duidelijk plan voor de bewegingen, 
dit was ook op maquette niet aangegeven en werd pas achteraf in de vorm 
ingepast. 

-Hierdoor is er ook pas laat aan de bewegingen begonnen. 

-De bewegingen waren vrij mimimaal en niet overweldigend, deze hadden 
groter mogen zijn zodat ze meer waren opgevallen. 

-De beweging van de weegschaal was groots en goed. 

-Ondanks dat er laat aan is begonnen is er van de 27 bewegingen slechts 1 
vastgelopen.  

 

Geluid 

-Geluid tijdens optocht was te zacht, ook op het veilingterrein was het 
geluid niet goed te horen. 

-Als tip wordt meegegeven, hoe eerder de soundtrack bekend is hoe beter, 
hier kan dan eventueel de installatie op aangepast worden. 

-In de wagen was de muziek niet goed te horen voor de bewegers 
waardoor het voor de bewegers soms lastig was om te bepalen wanneer 
hun beweging ingezet moest worden. 

-Het muziekstuk was goed en paste bij de wagen. 

Plakken/Kartonnen 

-Door de achterstand in de bouw konden veel stukken pas laat afgewerkt/
geplakt worden, hierdoor was het plakwerk op een aantal plekken ook 
maar minimaal. 

-Aan de brokstukken op de achterste wagen kon pas de laatste dagen 
begonnen worden met kartonnen, dit was dan ook relatief ruw 
dichtgemaakt maar door de goede opkomst nog net op tijd dicht. 

-Voor de aansturing van het plakken mogen wel wat mensen bij. 

-Ook moet beter aangegeven worden (door vormgeving en constructie) 
wat af is en geplakt kan worden. Eventueel op het whiteboard duidelijk 
aangeven wat klaar is. 

Alternatief 

-Er had eerder begonnen kunnen worden met testen, zodat ook eerder 
duidelijk zou zijn welke materialen we zouden gaan gebruiken. 

-Ook aan het plakken van het riet en laurier kon pas laat begonnen worden 
waardoor er ook laat begonnen kon worden met het spuiten van de 
goudkleur. 

-Het alternatief materiaal (vooral de gevlochten rietbladeren) en het goud 
zag er wel goed uit. 
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Tikweekend/Tikken/Lijmen 

-Tikweekend is soepel verlopen, op het juiste moment de juiste bloemen 
in de tent. 

-Lijmen van de droogbloemen ging goed, wel was het goed dat 1 persoon 
op de wagen met lijmtank rond ging lopen om alles in te spuiten. 

-De lijmtent werkte ook weer goed, konden goed bijblijven met 
droogbloemen inspuiten.  

-Jurrien Haast had een app gemaakt waarin bijgehouden kon worden welk 
percentage van welke soort bloemen reeds op de wagen zat. Hierdoor ging 
de bloemenaanvoer stuk beter en was de voorraad overzichtelijk en kon 
duidelijker overzien worden hoe we ervoor stonden.  

- Er zou eerder en vaker met drinken en eten rondgegaan mogen worden 
op de steigers, dit houdt mensen op hun werkplek. 

-Iets anders verzinnen voor het friet bakken, dit duurt altijd erg lang en er 
stond op een gegeven moment een erg lange rij die ook niet korter leek 
te worden. 

-De pasta zaterdagnacht was een goed alternatief. 

Corsoweekend/Optocht/Veilingterrein 

-Het veilingterrein oprijden had beter gemoeten, voortaan zo veel mogelijk 
aaneengesloten proberen het terrein op te draaien met muziek volledig 
aan. Dit doen andere buurtschappen ook en heeft blijkbaar toch geen 
gevolgen. 

-Bij repeteren op het voorplein voortaan iedereen in de Ambachten laten 
kijken en de Leeuwerikstraat openhouden, dan ontstaan er geen onveilige 
situaties met kijkers en verkeer. 

-Er was niet genoeg eten onder de wagens voor duwers ,figuranten en 
begeleiding. Ook het drinken was onvoldoende en er stond geen extra 
water langs de route. Voortaan weer pakketjes met broodjes maken per 
duwer/beweger. 
-Optocht zelf verliep verder vrij goed. Na wat aanpassingen s’ morgens 
ging het in elkaar rijden van de wagens ook goed tijdens de optocht. 

Evaluatiepunten richting SBZ 

-De aandachtspunten richting SBZ van deze avond zijn samen met de punten 
van het bestuur verzameld en naar de stichting verstuurd. Deze worden op 
de eerstkomende raad van buurtschappen met SBZ geëvalueerd. 

Punten bouw algemeen 

-Bouwvolgorde beter afstemmen. Afstemmen wat eerst af moet qua 
vormgeving en constructie. 

-Plan en planning maken voor de bouw. 

-Laskappen nakijken/vernieuwen, tevens kabels van de lasapparaten 
nakijken. 

-Ledverlichting in de hoofdtent doorzetten. 

-Inzichtelijk maken welk bestuurslid/coördinator waarvoor verantwoordelijk 
is. Wellicht smoelenboek in de tent van bestuur/coördinator/
aanspreekpunten werkgroepen. 

- Consumptiefonds met loterij heel goed bevallen. 

-De HECO is als zeer positief ervaren met als gevolg een aantal jonge 
bouwers en bewegers erbij.  

Rondvraag 

Bij alle groepen kwam vanavond dezelfde vraag voorbij, namelijk of het 
mogelijk is om iets te maken dat de zij-zeilen makkelijker open te maken zijn 
(schuifrails). Aangezien de Maas Jacobs kant tegenwoordig de tribunekant 
is zou dan gemakkelijker de wagen bekeken kunnen worden tijdens de 
bouw. Tevens kan er op warme dagen dan ook beter gelucht worden.
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juryrapport
Onderstaand het juryrapport van de wagen “gebroken”

Gebroken  14e plaats    450 punten  
Positief is de jury over het anatomisch goed vormgegeven gezicht en de 
voorste arm die de weegschaal vasthoudt. Het achterhoofd en de achterste 
arm zijn daarentegen anatomisch niet helemaal correct, met name de 
hand. De afstand tussen het hoofd en de schouders is groot.  
Zoals ‘Gebroken’ voorbijkomt, is deze aan een kant interessanter om te 
zien dan aan de andere kant van de straat. Het hoogtepunt van de wagen 
wordt aan de voorkant weggegeven met de spanning van de weegschaal. 
Het laatste deel voegt in de compositie niet veel meer toe, los van het 
effect van de scheur.  

De weegschaal zelf is knap van constructie, zo met de ketens schuin. Al is 
het vreemd dat de balans, die wordt vastgehouden, ook scheef is. In het 
verhaal zou die juist recht moeten staan, als de beide schalen niet gelijk 
zijn bedoeld. 
Mooi dat de blinddoek en weegschaal met natuurlijke materialen zijn 
bewerkt. De kleur goud is treffend, want goud geeft een waarde weer die 
altijd goed is, daar kan men op vertrouwen.  

De belijning van de aderen in het marmer mogen iets minder grof en dik 
zijn waardoor de textuur beter tot zijn recht komt. De overheersende 
kleuren goud en oranje doen af aan de marmeren uitstraling. Als deze 
lijnen subtieler zijn aangebracht, verdwijnt ook de twijfel of ze scheuren 
voorstellen of dat het nerven in het marmer zijn. De donkerte van echte 
schaduwen die normaal breuken en breuklijnen duiden, ontbreekt.  
Uit het idee is meer te halen dan nu gebeurt. Dat de samenleving kraakt 
met ziektes en natuurrampen heeft niets te maken met het justitieel 
systeem. Het zijn eerder de toeslagenaffaire, bedreigingen, advocaten en 
journalisten die niet meer veilig zijn, waar het op dit vlak schuurt.  

In de beweging zien we geen match met de epische muziek die iets 
pretendeert wat niet wordt waargemaakt. ‘Gebroken’ breekt te weinig om 
het verhaal theatraal goed weg te zetten. De gebaren die je wilt maken, 
moeten dan groter zijn, de boodschap komt nu te weinig voor het voetlicht. 
In die situatie valt de pose op met de uitgestoken arm, die we al zo vaak 
hebben gezien. Met ditmaal VrouweJustitia als makkelijke keuze. Als je 
voor deze traditionele pose kiest, dan moet er meer vertelling zitten in de 
boodschap om je te onderscheiden van al het voorgaande.

in memoriam 
Piet van Ostaaijen 

Op zondagochtend 22 oktober 2023 bereikte ons het 
droevige nieuws, dat de avond ervoor op 21 oktober 
2023 Piet van Ostaaijen is overleden op 80-jarige 
leeftijd. Piet was een veldwerker in hart en nieren, 
en is vanwege zijn grote inzet en betrokkenheid 
bij de buurtschap, in 2016 benoemd tot: “Lid van 
Verdienste”. 

Zijn ze al aan het rooien? Deze vraag stelde Piet tot het laatst toe en 
toont zijn enorme interesse in het veld en al het werk dat daarbij komt 
kijken. Maar dan wel liefst op de achtergrond, gewoon hard werken en 
niet in de spotlights. Zo is hij in de laatste week voor corso nog even in 
de tent geweest om te kijken hoe het ervoor stond en heeft hij op eigen 
verzoek op Corso zondag, met de wensambulance en met medewerking 
van de Stichting Bloemencorso Zundert, op het tentoonstellingsterrein 
naar alle Corsowagens kunnen kijken, samen met zijn gezin. Daar heeft 
hij ontzettend van genoten, maar kostte hem wel een dagje rust op de 
maandag, dat had hij er zeker voor over. 

De laatste jaren, sinds hij ziek was, heeft Piet helaas steeds minder kunnen 
doen op het veld, maar nog steeds wilde hij weten wat er allemaal 
gebeurde. Hij ging regelmatig een kijkje nemen op het veld of in de tent en 
hoorde ook het nodige van Riet die de koffie zet voor de velploeg of van 
de kinderen of kleinkinderen. Maar ook zijn dagelijkse blokje om leverde 
hem aanspraak van andere veldwerkers of buurtgenoten op. 

Piet heeft van 1997 tot december 2013 in de veldcommissie gezeten, en 
nam mede het voortouw in de verzorging van de dahlia’s op het veld, om 
zoveel mogelijk bloemen te kunnen plukken en leveren. 
Hij was zowel in de knollenschuur als in de corsotent altijd met kisten vol 
knollen of vol dahlia’s in de weer. Samen met zijn vrouw Riet verzorgde hij 
vanaf 2011 de koffie voor de veldploeg, bij alle werkzaamheden op het 
veld of in de knollenschuur. 

Een mooie bekroning voor al het werk dat Piet samen met zijn vrouw Riet 
heeft gedaan, is de benoeming van hen beide tot Lid van Verdienste van 
onze buurtschap bij het jubileumfeest in 2016.
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activiteiten kalender
30 & 31 december 

6 januari

26 februari

Oliebollen bakken en verkoop

Nieuwjaarsborrel

Jaarvergadering

sponsors
Wij bedanken onze sponsors voor hun bijdrage. 

A. Bestebreur Glazenwasserij

Agrarisch Loonbedrijf M. Leenaerts

Arjan Muller Dienstverlening

Bergamo & Havando

Bink Solar

Boomkwekerij Barry van Aert

Boomkwekerij het Slagmoer

Boomkwekerij Jos Willemsen & Zoon

Boomkwekerij Leenaerts-Halters en Zn

Bouwbedijf Havermans

Brouwerij 58e Genot

Café de Kèrel

Cafetaria ‘t Vrouwke

Café ‘t Wapen van Zundert

Café-Zaal Victoria

Danny van Bergen 

Graafwerkzaamheden

Dave Mutsters Autoservice

De Jong Beton Zundert 

De-ICT-OOM Peter Frijters

Dictus Schilderwerken

Drukkerij Vorsselmans

Euro Accountancy

Favo Reclame

Grand Café De Bocht

Havermans massages

Hereijgers Eco Tuinen

Hocosto

Hoppenbrouwers Techniek

Hotel Restaurant De Gouden Leeuw

J & C Verhuur / Wasserij

Jack Roovers Drankhandel & Verhuur

Jacqueline Braat Coaching

Boomkwekerij Jochems-Peeters

Keurslagerij Richard en Jennifer 

Verhulst

Lôwensteijn IT

Lucien Koeken Dakbedekkingen

Maas-Jacobs

Nouws Mechanisatie

Plant Market

Praktijk voor Mondhygiëne

Rabobank

Rena Electronica

Schildersbedrijf Jan Bastiaansen

Serviti

Tenniscentrum de Leeuwerik

Van Erk Stucwerk

Verdaasdonk Hoogwerkers en 

Metaalbank-werkerij

Vimak BI

Volant Interieur Confectie

Woestenberg metaalbewerking

Zuiderplastics




